

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-04-23

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: KARIN ELAM
VICE ORDFÖRANDE, SEKRETERARE: MIKAELA HOLM
KASSÖR: ERIK GALLNEBY
LEDAMOT: NIKLAS JAKOBSSON
ORDFÖRANDE F6: ANTON KÖRKKÖ
ORDFÖRANDE DP: JONAS LINDGREN
ORDFÖRANDE FNOLLK: HARALD FREIJ
ORDFÖRANDE SNF: JONATAN OLOFSSON
ORDFÖRANDE FOC: JONNY KARLSSON
ORDFÖRANDE FARM: HUGO NORDELL

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 håller på med sin aspning och att förbereda 50 års jubileet.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

På fredag ska DP ha intervjuer med sina aspar.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK har varit på nollkutbildning. De har också haft möten med andra nollk som de ska ha gemensamma arrangemang med under nollningen. Snart ska de också informera i klasserna om phadding.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF planerar inför BSD som ska vara torsdag lv6. De håller också på med sin aspning och Jonatan har varit på programrådsmöte.

§ 6 RAPPORT FRÅN FARM

FARM har avbokat ett lunchföredrag som de hade tänkt att ha för det hade blivit dubbelbokningar. De har i veckan bestämt att F-expo kommer att vara den 3 november. Det som de arbetar med nu är att leta företag till F-expo och att boka lunchföredrag till hösten.

§ 7 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har satt upp lampor bakom flippen.

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Kärnstyret har arbetat med arbetsordningsdokumentet och skickat ut den psykosociala undersökningen.

§ 9 INFORMATION

- Erik berättade om arbetsordningsdokumentet och undrade om det är någon annan som vill ha med text där.
- Ämnesgruppen Fysik informerade om att de inte vill låna ut Hilbert under pubrundorna om deras medlemmar inte är välkomna dit.
- Focusgruppen har gjort Focus finare med nya tavlor, växter, mm.
- Vi har fått mail om att mailadressernaftek.chalmers.se ska ändras. Men kåren har sagt att vi inte ska göra något och att de håller på att arbeta med det.
- Styremötet nästa vecka är på onsdag istället för torsdag pga cortegen.

§ 10 DP-SAMMANSÄTTNING

Vi pratade om att lägga en proposition om att ändra DPs sammansättning så att alkoholansvarige blir en förtroendepost. Vi beslutade att inte ta upp det på det kommande sektionsmötet.

§ 11 ALUMNIMIDDAG UNDER NOLLNINGEN

Sofia Gunnarsson är ansvarig för alumnimiddagen under nollningen. Sofia var på mötet och presenterade sig och berättade om middagen.

§ 12 OMSITS

Vi pratade lite om omsitsen. Karin och Harald tar hand om maten och Erik tar hand om allt annat.

§ 13 SEKTIONSAKTIVAPOLICYN

Vi pratade om sektionsaktivapolicyn som utarbetades förra året. Alla i styret står bakom policy i sin helhet.

§ 14 INCIDENT

Den incident som vi diskuterade förra mötet har tagits upp av kåren. Deras beslut blev att personen blir avstängd helt från fest på Chalmers tills september ut. Styret väljer att följa kårens beslut och förkortar avstängningen till september.

Beslut: Att förkorta avstängningen från december till september.

§ 15 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är torsdagen den 29 april.

§ 16 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Karin Elam
Ordförande

Mikaela Holm
Vice ordförande,
Sekreterare